

1. This week's prayer focus is for us to glorify God in all our life calling.
本週禱告焦點：讓我們在所有的生命呼召上榮耀神。
2. Praise the Lord for the baptism of our 4 brothers and sisters! May we continue to lift them up and encourage them in their walks with the Lord.
為四位弟兄姐妹的洗禮讚美主。願我們繼續為他們禱告，鼓勵他們與主同行。
3. Despite the colder weather, we praise God for allowing our church to be able to participate in Flower City Work Camp this year. May the city continue to see Jesus!
讚美主！儘管天氣寒冷，我們教會還是能夠參加今年的花城工作營。願這個城市的居民能夠繼續看見耶穌。
4. Starting next Sunday (May 1st), worship services will no longer be livestreamed. Recordings will be available on YouTube after the services.
從下主日5月1日開始，崇拜不再有網上同步直播。崇拜結束後會把錄制內容放在 YouTube 上。
5. Pray for those who were asked to consider joining the church board. May God continue to lift up the brothers and sisters in this church as we seek to glorify Him.
為那些被提名考慮加入教會執事會的弟兄姐妹禱告。願神繼續帶領教會的弟兄姐妹尋求並榮耀祂。
6. Please stay for lunch today after our second service. Today's lunch and clean-up are served by brothers and sisters from the Mandarin Fellowship Group.
今天第二堂崇拜之後請留步用午餐。今天的午餐服事和餐後清理由國語團契的弟兄姐妹提供。
7. Sermon speakers:

	May 1
English Worship	Pastor Young
Chinese Worship	Pastor Ho
RCCC-W Worship	Brother Dingli Chen

崇拜講員

	五月一日
英文崇拜	崔牧師
中文崇拜	何牧師
西區崇拜	陳定立弟兄